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         KS-BOR.0002.57.2022 

 

Protokół 

Nr XLIII/2022 

XLIII sesji Sejmiku Województwa   

w dniu 25 października 2022 r. 

 

Początek sesji: godz. 12:03 

Zakończenie sesji: godz. 14:12 

Uczestniczyło 27 radnych. 

 

Obecni radni:  

1. Adamczyk Edward, 

2. Andruszkiewicz Jolanta, 

3. Bobek Jan, 

4. Brzezin Gustaw Marek, 

5. Chyl Marek, 

6. Gorczyca Stanisław, 

7. Homza Zbigniew, 

8. Jaskulska Sylwia, 

9. Kazimierczuk Marcin, 

10. Kierozalski Grzegorz, 

11. Kluge Grażyna, 

12. Kozłowski Patryk, 

13. Kuchciński Marcin, 

14. Osiecki Julian, 

15. Palińska Magdalena, 

16. Pawlik Jacek,  

17. Piotrowska Jolanta, 

18. Piwowarczyk Marcin, 

19. Politewicz Tadeusz, 

20. Prokop Grzegorz, 

21. Rudnik Dariusz, 

22. Słoma Jarosław, 

23. Sycz Miron, 

24. Szter Marek,  

25. Szulc Jolanta, 

26. Ulewicz Bożenna, 

27. Żuchowski Henryk. 

 

Nieobecni radni: 

1. Astramowicz- Leyk Teresa, 

2. Czemiel Paweł, 

3. Hordejuk Bernadeta (delegacja). 
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Goście biorący udział w obradach: 

1. Prezes Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie, p. Bogdan Gaber,  

2. Dyrektor Delegatury Najwyższej Izby Kontroli w Olsztynie, p. Piotr Górny, 

3. Prezes Zarządu Spółki Warmia i Mazury, p. Wiktor Wójcik, 

4. Komendant Placówki Straży Granicznej w  Olsztynie, p. Jarosław Węgrzynowski, 

5. Zastępca Dyrektora Warmińsko-Mazurskiego Oddziału Narodowego Funduszu 

Zdrowia w Olsztynie, p. Daria Lisowska, 

6. Zastępca Warmińsko-Mazurskiego Komendanta Państwowej Straży Pożarnej,  

p. Adam Jastrzębski,  

7. Zastępca Dyrektora Urzędu Statystycznego, p. Janusz Pappelbon,  

8. Przewodniczący Związku Stowarzyszeń Niemieckich na Warmii i Mazurach,  

p. Henryk Hoch, 

9. Przewodniczący Związku Ukraińców Oddział Olsztyn, p. Stefan Migus.  

 

Pełny zapis transmisji z obrad XLIII sesji Sejmiku dostępny jest w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-

Mazurskiego w Olsztynie  pod adresem:  

https://bip.warmia.mazury.pl/kategoria/114/sejmik-wojewodztwa-archiwum-z-obrad-

sesji-sejmiku.html  

oraz na stronie internetowej samorządu województwa pod adresem: 

https://warmia.mazury.pl/wladze-wojewodztwa/sejmik/archiwalne-sesje-sejmiku. 

 

1. Otwarcie obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge otworzyła sesję i przywitała gości 

biorących udział w obradach. Kolejno poprosiła o  powstanie i uczczenie minutą ciszy 

pamięć zmarłego Edwarda Radomskiego – radnego województwa I i II kadencji.  

 

W dalszej części procedowanego punktu oddała głos Marszałkowi Województwa.  

 

Marszałek Województwa  poinformował, że nowym Dyrektorem Wojewódzkiego 

Urzędu Pracy w Olsztynie została wyłoniona w drodze konkursu, p. Bożena Piątek. Następnie 

przedstawił szczegóły związane z przeprowadzeniem konkursu oraz omówił funkcjonowanie 

Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie.  

 

Kolejno Marszałek Województwa, p. Gustaw Marek Brzezin, Wicemarszałek 

Województwa, p. Miron Sycz oraz Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge złożyli 

gratulacje Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie.  

 

Dyrektor Wojewódzkiego Urzędu Pracy, p. Bożena Piątek  podziękowała  

za zaufanie i wskazała na swój 30-letni staż pracy w Wojewódzkim Urzędzie Pracy. 

Przedstawiła aktualną działalność i planowane zadania. Zapewniła, że dołoży wszelkich 

starań, aby Wojewódzki Urząd Pracy w Olsztynie dalej sprawnie funkcjonował i odnosił 

sukcesy. Wyraziła nadzieję na dalszą współpracę z samorządem województwa.  

 

Marszałek Województwa ponownie zabrał głos informując, że podczas XX edycji 

Samorządowego Forum Kapitału i Finansów, w krajowym rankingu pisma samorządowego 

„Wspólnota”, województwo warmińsko-mazurskiego zajęło drugie  miejsce pod względem 

wydatków inwestycyjnych. Zwrócił uwagę, że jest to awans o 7 pozycji w stosunku  

do poprzedniej edycji. Następnie podziękował radnym za prace nad budżetem województwa.  

https://bip.warmia.mazury.pl/kategoria/114/sejmik-wojewodztwa-archiwum-z-obrad-sesji-sejmiku.html
https://bip.warmia.mazury.pl/kategoria/114/sejmik-wojewodztwa-archiwum-z-obrad-sesji-sejmiku.html
https://warmia.mazury.pl/wladze-wojewodztwa/sejmik/archiwalne-sesje-sejmiku
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Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge przeszła  

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.   

 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku  poinformowała, że w trybie pilnym wpłynął projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/237/19 Sejmiku Województwa Warmińsko-

Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie określenia rodzaju i maksymalnej 

wysokości stypendium oraz określenia szczegółowych kryteriów i sposobu przyznawania, 

warunków wypłacania i zwrotu stypendiów dla studentów będących mieszkańcami 

województwa warmińsko-mazurskiego, który  został wprowadzony do porządku obrad  

w punkcie 10. Nadmieniła, że wszystkie materiały zostały przekazane radnym drogą 

elektroniczną. Dodała także, że  13.10.2022 r.  ogłoszono w  Dzienniku Ustaw pod poz. 2094 

nowy tekst jednolity ustawy o samorządzie województwa i po podjęciu uchwał Kancelaria 

Sejmiku, przed ich przekazaniem do organów nadzorczych, przeredaguje podstawy prawne  

w tym zakresie.  

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku przeszła do realizacji porządku 

obrad, który kształtował się następująco: 

 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami Sesji. 

4. Informacja o funkcjonowaniu Portu Lotniczego Olsztyn-Mazury w Szymanach – 

referujący: p. M. Kuchciński, Wicemarszałek Województwa. 

5. Informacja „15 lat Polskiej Krajowej Sieci Miast Cittaslow na Warmii i Mazurach - 

osiągnięcia i perspektywy 2007 – 2022” – referująca: p. J. Piotrowska, Członek Zarządu 

Województwa. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

oświatowych za rok szkolny 2021/2022, dla których organem prowadzącym jest 

Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego – referująca: p. S. Jaskulska, 

Członek Zarządu Województwa. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie na rok 2023 – referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XL/819/14 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 września 2014 r. w sprawie ustalenia trybu 

i zasad przyznawania nagród pieniężnych oraz wyróżnień dla osób fizycznych  

za osiągnięte wyniki sportowe, trenerów oraz innych osób wyróżniających  

się osiągnięciami w działalności sportowej – referująca: p. J. Piotrowska, Członek 

Zarządu Województwa. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/701/17 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych  

dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe w międzynarodowym lub w 

krajowym współzawodnictwie sportowym – referująca: p. J. Piotrowska, Członek 

Zarządu Województwa. 
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10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIII/237/19 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie określenia rodzaju 

i maksymalnej wysokości stypendium oraz określenia szczegółowych kryteriów  

i sposobu przyznawania, warunków wypłacania i zwrotu stypendiów dla studentów 

będących mieszkańcami województwa warmińsko-mazurskiego – referująca:  

p. S. Jaskulska, Członek Zarządu Województwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2022-2037 – referujący:  

p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2022 rok – referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa. 

13. Skargi, Wnioski, Petycje – referująca: p. B. Hordejuk, Przewodnicząca Sejmiku. 

14.  Sprawy organizacyjne Sejmiku.  

15.  Przyjęcie protokołu z obrad XLII Sesji Sejmiku z dnia 27.09.2022 r. 

16. Sprawy różne.  

17.  Oświadczenia radnych. 

18.  Zamknięcie Sesji. 

 

3. Sprawozdanie Marszałka Województwa z prac Zarządu w okresie między 

posiedzeniami sesji. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku otworzyła dyskusję. Głos zabrali: 

 

Radna Bożenna Ulewicz odniosła się do kwestii udzielenia radcy prawnemu Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Olsztynie pełnomocnictwa do reprezentowania Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego w postępowaniu przygotowawczym oraz w postępowaniu przed 

sądem pierwszej i drugiej instancji z prawem udzielania substytucji i zapytała, czego dotyczy 

ta sprawa i czy ma związek z nieprawidłowościami zgłaszanymi przez Inżyniera Kontraktu 

przy realizowanych inwestycjach drogowych.  

 

Radny Marcin Kazimierczuk zapytał o szczegóły prowadzonych negocjacji z Komisją 

Europejską w Brukseli w sprawie nowego programu regionalnego Fundusze Europejskie dla 

Warmii i Mazur na lata 2021-2027  i poprosił o wyjaśnienie rozbieżności dot. projektu Port 

Morski w  Elblągu.  

 

Marszałek Województwa odniósł się do poruszonych kwestii informując, że udzielone 

pełnomocnictwo ma związek z zastrzeżeniami Inspektora Kontraktu w stosunku do Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Olsztynie i dlatego udzielono dodatkowego pełnomocnictwa  

do prowadzenia spraw w tym zakresie. Następnie wskazał, że negocjacje z Komisją 

Europejską dotyczące unijnego dofinansowania regionalnych projektów strategicznych trwały 

ponad trzy miesiące. Dodał, że województwo otrzyma około 1,8 mld euro z nowego 

programu regionalnego na lata 2021-2027, a na projekty strategiczne w regionie zaplanowano 

480 mln euro. W dalszej części przedstawił planowane projekty strategiczne, a następnie 

wskazał, że nie została wyjaśniona kwestia inwestycji Portu Morskiego w Elblągu.  Zapewnił, 

że podczas rozmów przedstawiono wszystkie korzyści wynikające z realizacji powyższej 

inwestycji, natomiast Komisja Europejska ma zastrzeżenia  do działań strony rządowej w tym 

zakresie, ponieważ strona rządowa rozpoczęła inwestycje w Porcie Morskim w Elblągu bez 

obligatoryjnych opinii środowiskowych prowadzonych przez Komisję Europejską i bez 

wspólnych uzgodnień. Podkreślił, że sprawa nie została zakończona i środki z tego obszaru 
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nie zostały wycofane. Dodał, że w późniejszym okresie konieczne będzie  podjęcie 

renegocjacji. Nadmienił, że niezbędne będzie wsparcie strony rządowej w tym zakresie.  
 

W dalszej części procedowanego punktu odbyła się dyskusja w sprawie Portu 

Morskiego w Elblągu.  

 

Głos zabrali: 

 Radny Marcin Kazimierczuk,  

 Radny Dariusz Rudnik,  

 Radny Gustaw Marek Brzezin – Marszałek Województwa,  

 Radny Jarosław Słoma,  

 Radny Grzegorz Kierozalski,  

 Radny Miron Sycz – Wicemarszałek Województwa,  

 Radny Stanisław Gorczyca,  

 Radna Bożenna Ulewicz.  

 

W trakcie dyskusji Członkowie Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości przedstawiali 

argumenty wskazujące m.in. na konieczność podjęcia działań w celu wykonania inwestycji 

dot. Portu Morskiego w Elblągu. Podkreślano, że konieczna jest realizacja inwestycji, aby  

w pełni wykorzystać potencjał Portu i rozwinąć jego działalność. Radni zwracali uwagę,  

że powyższa inwestycja ma wpływ na rozwój całego województwa. W swoich wystąpieniach 

wskazywali, że liczą na to, że Zarząd Województwa będzie skuteczny w prowadzonych 

negocjacjach. Zwracano uwagę, że przekop Mierzei Wiślanej był odrębną inwestycją 

realizowaną przez stronę rządową  i Komisja Europejska nie ma prawa blokować 

przekazywania środków na rozwój Portu w Elblągu. Wskazywano, że z przyczyn 

politycznych, środki europejskie przeznaczone na Elbląg mogą zostać zablokowane.   

 

 Następnie Członkowie Klubu Radnych Polskiego Stronnictwa Ludowego oraz Klubu 

Radnych Koalicji Obywatelskiej podkreślali, że istotny jest fakt, iż środki przeznaczone na 

Port w  Elblągu nie zostały zabrane. Zwracano uwagę, że podczas rozmów  

z przedstawicielami Komisji Europejskiej przedstawiano argumenty wskazujące  

na konieczność realizacji inwestycji, która ma wpływ na rozwój całego regionu. Podkreślano, 

że konieczna jest współpraca ze stroną rządową  w sprawie podjęcia w przyszłości 

renegocjacji dot. Portu, aby ostatecznie pozyskać środki.  Członkowie Klubów odnieśli się 

do wysokości środków unijnych przyznanych dla regionu, wskazując, że jest to olbrzymia 

szansa rozwoju. Wskazano, że należy oczekiwać, że planowane renegocjacje przyniosą 

spodziewany efekt i przyczynią się do rozwoju regionu.  

 

Ponieważ nie było więcej uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku  zamknęła dyskusję 

 i przeszła do realizacji kolejnych punktów porządku obrad.   

 

4. Informacja o funkcjonowaniu Portu Lotniczego Olsztyn-Mazury w Szymanach. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poprosiła Prezesa Spółki Warmia i Mazury Sp. z o.o.  

o przedstawienie informacji.  

 

Prezes Spółki Warmia i Mazury Sp. z o.o., p. Wiktor Wójcik podkreślił, że liczy  

na to, że uda się zrealizować inwestycję w Porcie w Elblągu, który stanowi szansę dla 

regionu. Zwrócił uwagę, że szansa została wykorzystywana w przypadku Portu Lotniczego 
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Olsztyn-Mazury w Szymanach, który staje się motorem rozwoju regionu. Następnie 

korzystając z prezentacji multimedialnej przedstawił informację o funkcjonowaniu Portu 

Lotniczego Olsztyn-Mazury w Szymanach i podkreślił, że stanowi on kluczowy element 

infrastruktury transportowej Warmii i Mazur. 

W dalszej części, p. Wiktor Wójcik przedstawił siatkę połączeń oraz planowane  

do uruchomienia nowe kierunki  połączeń, a także strukturę ruchu, który koncentrował się  

w głównej mierze na pasażerskich operacjach rejsowych, lotach szkoleniowych, ponadto 

realizowane były także loty biznesowe, loty wojskowe, loty medyczne i inne, w tym cargo.  

Następnie przedstawił statystyki pasażerskie i zwrócił uwagę, że zniesienie obostrzeń 

związanych z COVID-19 wiosną bieżącego roku pozwoliło na stopniową odbudowę ruchu 

pasażerskiego w stosunku do wyników z 2019 roku. Poinformował także o  współpracy  

z wiodącymi spedytorami oraz z lokalnymi firmami i producentami. W dalszej części 

wystąpienia p. Wiktor Wójcik przedstawił plany dot. rozwoju Portu Lotniczego Olsztyn-

Mazury w Szymanach wymieniając realizowane inwestycje: 

- długoterminowy postój statków powietrznych, 

- rozbudowa systemu ILS, 

- zwiększenie powierzchni handlowej na terminalu pasażerskim o dodatkowe miejsca,  

- prowadzenie działań służących przygotowaniu terenów inwestycyjnych zlokalizowanych  

w bezpośrednim sąsiedztwie terminala pasażerskiego. Kontynuując wskazał, że gmina 

Szczytno pozyskała 60 mln zł z Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji na 

uzbrojenie terenów inwestycyjnych przy lotnisku, co stanowi szansę dla  nowych inwestorów. 

Ponadto p. Wiktor Wójcik zwrócił uwagę na planowane inwestycje: 

- zakup specjalistycznego pojazdu ratowniczo-gaśniczego, 

- wprowadzenie technologii pomp ciepła, 

- budowa farmy fotowoltaicznej,  

- działania mające na celu inwestowanie w zrównoważone źródła energii. 

W trakcie prezentacji przedstawił także informację na temat dokapitalizowania Spółki  oraz 

omówił sytuację ekonomiczną i strukturę zatrudnienia. Na koniec podziękował m.in. 

Radnym, Zarządowi  Województwa oraz Straży Granicznej za działania na rzecz Portu 

Lotniczego Olsztyn-Mazury w Szymanach.  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku, p. Grażyna Kluge  podziękowała za przedstawienie 

materiału i poinformowała, że ww. Informacja  była przedmiotem obrad  Komisji Strategii 

Rozwoju  uzyskując pozytywną opinię.  Następnie otworzyła dyskusję. Głos zabrali radni: 

 

Radny Marcin Kazimierczuk poinformował, że ww. prezentacja omawiana była także  

na posiedzeniu Komisji Strategii Rozwoju oraz Komisji Budżetu i Finansów, podczas których 

na takie samo pytanie dotyczące zbilansowania się lotniska i zakończenia dopłat do jego 

funkcjonowania otrzymał dwie różne informacje, tj., że nie ma szans na zbilansowanie oraz 

że jednak uda się zbilansować. Następnie ponowił pytanie, czy jest szansa na zbilansowanie 

się lotniska i czy jest szansa, że przestaną być przekazywane środki z budżetu województwa 

na jego funkcjonowanie. Wskazał, że z przeznaczonych środków rządowych dla samorządu 

województwa (ok. 32 mln zł), kwota ponad 17 mln zł ma zostać przeznaczona  

na dokapitalizowanie Spółki  Warmia i Mazury Sp. z o.o. Zdaniem radnego środki 

te mogłyby zostać przeznaczone na Port w Elblągu.  

 

Marszałek Województwa zauważył, że podobnie środki przeznaczane na kolej (ponad 

100 mln zł rocznie), która obsługiwana jest przez spółkę państwową, można by było 

przeznaczyć na Port w Elblągu.  Następnie poprosił radnego Marcina Kazimierczuka  

o przedstawienie propozycji poprawy sytuacji lotniska, np. w ciągu roku lub dwóch lat.  
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W dalszej części zapytał także radnego, czy uważa, że skoro lotnisko się nie bilansuje, należy 

je zamknąć.   

 

Radny Marcin Kazimierczuk zaznaczył, że zgadza się z tym, że jeżeli coś generuje 

straty i zwiększa wyłącznie koszty, to nie można tego utrzymywać.  

 

Marszałek Województwa wskazał, że z wypowiedzi radnego Marcina Kazimierczuka 

wynika, że należy zamknąć Port Lotniczy w Szymanach.  

 

Prezes Spółki Warmia i Mazury Sp. z o.o., p. Wiktor Wójcik wyjaśnił, że podczas  

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów przedstawił swoje stanowisko w sprawie szans  

na zbilansowanie się lotniska. Następnie omówił funkcjonowanie Portu Lotniczego Olsztyn-

Mazury w Szymanach i jego wpływ na rozwój regionu, w tym także zmniejszenie poziomu 

bezrobocia. W dalszej części poinformował, że Port Lotniczy przyczynia się  

do wygenerowania przychodów dla regionu, dzięki współpracy z firmami, które korzystają  

z jego usług. Podkreślił, iż Port Lotniczy Olsztyn-Mazury w Szymanach staje się motorem 

rozwoju regionu. Ponadto dodał, że operacje cargo stanowią istotny element przychodów dla 

lotniska i regionu.  

 

W dalszej części procedowanego punktu odbyła się dyskusja na temat funkcjonowania 

Portu Lotniczego Olsztyn-Mazury w Szymanach. W trakcie dyskusji głos zabrali: 

 Radny Edward Adamczyk, 

 Radny Henryk Żuchowski, 

 Radny Marcin Kazimierczuk, 

 Radna Grażyna Kluge - Wiceprzewodnicząca Sejmiku, 

 Radny Gustaw Marek Brzezin – Marszałek Województwa, 

 Prezes Spółki Warmia i Mazury Sp. z o.o., p. Wiktor Wójcik. 

 

Po zakończonej dyskusji, Wiceprzewodnicząca Sejmiku przypomniała,  

że procedowana Informacja nie podlega głosowaniu, następnie zamknęła punkt i przeszła  

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

5. Informacja „15 lat Polskiej Krajowej Sieci Miast Cittaslow na Warmii i Mazurach - 

osiągnięcia i perspektywy 2007 – 2022”. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że ww. Informacja była przedmiotem 

obrad  Komisji Strategii Rozwoju uzyskując pozytywną opinię. Następnie otworzyła 

dyskusję.  

 

Ponieważ nie było pytań, Wiceprzewodnicząca Sejmiku zamknęła punkt i przeszła  

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach 

oświatowych za rok szkolny 2021/2022, dla których organem prowadzącym jest 

Samorząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 
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Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że Komisja Kultury i Edukacji 

pozytywnie zaopiniowała ww.  Informację i przypomniała, że materiał nie podlega 

głosowaniu.   

 

Ponieważ nie było pytań, Wiceprzewodnicząca Sejmiku zamknęła punkt i przeszła  

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2023. 

 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 20 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że obrady sesji zostały rozpoczęte przy 

27-osobowym składzie radnych.  

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu 

współpracy Samorządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2023): 

 

46 XLIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

1 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Samorządu 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

rok 2023 – referujący: p. G. M. Brzezin, Marszałek Województwa 
 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.10.2022 13:49 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 20 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 6 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Adamczyk 
Edward 

OBECNY 16. Kuchciński Marcin ZA 
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2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

NIEOBECNA 18. Palińska Magdalena OBECNA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. 
Brzezin 
Gustaw Marek 

ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. 
Gorczyca 
Stanisław 

OBECNY 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. 
Hordejuk 
Bernadeta 

NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. 
Kazimierczuk 
Marcin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ 27. Szter Marek ZA 

13. 
Kierozalski 
Grzegorz 

ZA 28. Szulc Jolanta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XL/819/14 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 września 2014 r. w sprawie ustalenia trybu 

i zasad przyznawania nagród pieniężnych oraz wyróżnień dla osób fizycznych  

za osiągnięte wyniki sportowe, trenerów oraz innych osób wyróżniających się 

osiągnięciami w działalności sportowej. 

 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XL/819/14 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 września 2014 r. w sprawie 

ustalenia trybu i zasad przyznawania nagród pieniężnych oraz wyróżnień dla osób fizycznych 

za osiągnięte wyniki sportowe, trenerów oraz innych osób wyróżniających się osiągnięciami 

w działalności sportowej): 

 

 

46 XLIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

2 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XL/819/14 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 września 2014 r. w sprawie 

ustalenia trybu i zasad przyznawania nagród pieniężnych oraz wyróżnień dla 

osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe, trenerów oraz innych osób 

wyróżniających się osiągnięciami w działalności sportowej – referujący:  

p. J. Piotrowska, Członek Zarządu Województwa 
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Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.10.2022 13:50 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 23 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 4 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Adamczyk 
Edward 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

NIEOBECNA 18. Palińska Magdalena OBECNA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. 
Brzezin 
Gustaw Marek 

ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. 
Gorczyca 
Stanisław 

ZA 23. Prokop Grzegorz OBECNY 

9. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. 
Hordejuk 
Bernadeta 

NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 27. Szter Marek ZA 

13. 
Kierozalski 
Grzegorz 

ZA 28. Szulc Jolanta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/701/17 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. w sprawie zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla 

osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe w międzynarodowym lub w krajowym 

współzawodnictwie sportowym. 

 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 
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Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę  

Nr XXXII/701/17 Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. 

w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów 

sportowych dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe w międzynarodowym lub  

w krajowym współzawodnictwie sportowym): 

 

 

46 XLIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

3 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/701/17 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 27 listopada 2017 r. w 

sprawie zasad, trybu przyznawania  

i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych dla osób 

fizycznych  

za osiągnięte wyniki sportowe w międzynarodowym lub w krajowym 

współzawodnictwie sportowym – referujący: p. J. Piotrowska, Członek 

Zarządu Województwa 
 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.10.2022 13:51 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Adamczyk 
Edward 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

NIEOBECNA 18. Palińska Magdalena OBECNA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. 
Brzezin 
Gustaw Marek 

ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. 
Gorczyca 
Stanisław 

ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. 
Homza 

Zbigniew 
ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 
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10. 
Hordejuk 
Bernadeta 

NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 27. Szter Marek ZA 

13. 
Kierozalski 
Grzegorz 

ZA 28. Szulc Jolanta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIII/237/19 Sejmiku Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie określenia rodzaju  

i maksymalnej wysokości stypendium oraz określenia szczegółowych kryteriów  

i sposobu przyznawania, warunków wypłacania i zwrotu stypendiów dla studentów 

będących mieszkańcami województwa warmińsko-mazurskiego. 

 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 24 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIII/237/19 

Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2019 roku w sprawie 

określenia rodzaju i maksymalnej wysokości stypendium oraz określenia szczegółowych 

kryteriów i sposobu przyznawania, warunków wypłacania i zwrotu stypendiów dla studentów 

będących mieszkańcami województwa warmińsko-mazurskiego): 

 

 

46 XLIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

4 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XIII/237/19 Sejmiku 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego z dnia 30 grudnia 2019 roku w 

sprawie określenia rodzaju i maksymalnej wysokości stypendium oraz 

określenia szczegółowych kryteriów i sposobu przyznawania, warunków 

wypłacania i zwrotu stypendiów dla studentów będących mieszkańcami 

województwa warmińsko-mazurskiego – referujący: p. S. Jaskulska, Członek 

Zarządu Województwa 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.10.2022 13:52 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 24 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 
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Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Adamczyk 
Edward 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

ZA 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

NIEOBECNA 18. Palińska Magdalena OBECNA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. 
Brzezin 
Gustaw Marek 

ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. 
Gorczyca 
Stanisław 

ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. 
Hordejuk 
Bernadeta 

NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 27. Szter Marek ZA 

13. 
Kierozalski 
Grzegorz 

ZA 28. Szulc Jolanta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 
 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2022-2037. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęła autopoprawka  

do ww. projektu uchwały.  

 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw – 7, wstrzymało się – 0. 

 

Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2022-2037): 

 

46 XLIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

5 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2022-2037 – referujący: p. G. 

M. Brzezin, Marszałek Województwa 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.10.2022 13:53 
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Liczba uprawnionych 30 Głosy za 17 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 7 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Adamczyk 
Edward 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

NIEOBECNA 18. Palińska Magdalena OBECNA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. 
Brzezin 
Gustaw Marek 

ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. 
Gorczyca 
Stanisław 

ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. 
Hordejuk 
Bernadeta 

NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. 
Kazimierczuk 
Marcin 

PRZECIW 27. Szter Marek ZA 

13. 
Kierozalski 
Grzegorz 

PRZECIW 28. Szulc Jolanta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

OBECNY 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 

 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa Warmińsko-

Mazurskiego na 2022 rok. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że wpłynęła autopoprawka  

do ww. projektu uchwały.  

 

Ponieważ nie było uwag, Wiceprzewodnicząca Sejmiku poddała treść uchwały pod 

głosowanie. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw – 7, wstrzymało się – 0. 
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Imienne wyniki głosowania (Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 2022 rok): 

 

 

46 XLIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

6 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Województwa 

Warmińsko-Mazurskiego na 2022 rok – referujący: p. G. M. Brzezin, 

Marszałek Województwa 

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.10.2022 13:53 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 17 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 7 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 0 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Adamczyk 
Edward 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

PRZECIW 17. Osiecki Julian ZA 

3. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

NIEOBECNA 18. Palińska Magdalena OBECNA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. 
Brzezin 
Gustaw Marek 

ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. 
Gorczyca 
Stanisław 

ZA 23. Prokop Grzegorz PRZECIW 

9. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 24. Rudnik Dariusz PRZECIW 

10. 
Hordejuk 
Bernadeta 

NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. 
Kazimierczuk 
Marcin 

PRZECIW 27. Szter Marek ZA 

13. 
Kierozalski 
Grzegorz 

PRZECIW 28. Szulc Jolanta ZA 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna PRZECIW 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

OBECNY 30. Żuchowski Henryk PRZECIW 
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13. Skargi, Wnioski, Petycje. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że w okresie między posiedzeniami 

sesji  Sejmiku nie wpłynął materiał do rozpatrzenia w powyższym punkcie. 

 

14. Sprawy organizacyjne Sejmiku.  

 

Radna Bożenna Ulewicz wskazała, że na poprzedniej sesji Sejmiku, Członek Zarządu 

Województwa, p. Jolanta Piotrowska poinformowała, że przekaże Członkom Klubu Prawa  

i Sprawiedliwości  informację nt. kosztu konferencji wojewódzkiej pn. „Zapobieganie 

zachowaniom suicydalnym w środowisku dzieci i młodzieży – wyzwania dla ekspertów  

i rodziców”.  

 
Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że w dalszej części obrad sesji, 

Członek Zarządu Województwa, p. Jolanta Piotrowska odniesie się do ww. kwestii.  

 

15. Przyjęcie protokołu z obrad XLII Sesji Sejmiku z dnia 27.09.2022 r. 

 

W związku z brakiem uwag do protokołu, Wiceprzewodnicząca Sejmiku zarządziła 

głosowanie. 

Za przyjęciem protokołu głosowało 23 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 

Imienne wyniki głosowania (Przyjęcie protokołu z obrad XLII Sesji Sejmiku z dnia 

27.09.2022 r..): 

46 XLIII Sesja VI kadencji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

Głosowanie 

7 15. Przyjęcie protokołu z obrad XLII Sesji Sejmiku z dnia 27.09.2022 r.  

Typ głosowania jawne Data głosowania:  25.10.2022 13:55 

 

Liczba uprawnionych 30 Głosy za 23 

Liczba obecnych 27 Głosy przeciw 0 

Liczba nieobecnych 3 Głosy wstrzymujące się 1 

  Obecni niegłosujący 3 

Kworum zostało osiągnięte 

Uprawnieni do głosowania 

Lp. Nazwisko i imię Głos Lp. Nazwisko i imię Głos 

1. 
Adamczyk 
Edward 

ZA 16. Kuchciński Marcin ZA 

2. 
Andruszkiewicz 
Jolanta 

ZA 17. Osiecki Julian ZA 
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3. 
Astramowicz-
Leyk Teresa 

NIEOBECNA 18. Palińska Magdalena OBECNA 

4. Bobek Jan ZA 19. Pawlik Jacek OBECNY 

5. 
Brzezin 
Gustaw Marek 

ZA 20. Piotrowska Jolanta ZA 

6. Chyl Marek ZA 21. Piwowarczyk Marcin ZA 

7. Czemiel Paweł NIEOBECNY 22. Politewicz Tadeusz ZA 

8. 
Gorczyca 
Stanisław 

ZA 23. Prokop Grzegorz ZA 

9. 
Homza 
Zbigniew 

ZA 24. Rudnik Dariusz ZA 

10. 
Hordejuk 
Bernadeta 

NIEOBECNA 25. Słoma Jarosław ZA 

11. 
Jaskulska 
Sylwia 

ZA 26. Sycz Miron ZA 

12. 
Kazimierczuk 
Marcin 

ZA 27. Szter Marek ZA 

13. 
Kierozalski 
Grzegorz 

ZA 28. Szulc Jolanta WSTRZYMUJĘ SIĘ 

14. Kluge Grażyna ZA 29. Ulewicz Bożenna ZA 

15. 
Kozłowski 
Patryk 

OBECNY 30. Żuchowski Henryk ZA 

 

16. Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku poinformowała, że informacja o interpelacjach  

i zapytaniach oraz udzielonych na nie odpowiedziach została przesłana radnym drogą 

elektroniczną. Kontynuując nadmieniła, iż 3 października br. do Kancelarii Sejmiku wpłynęło 

pismo wyrażające krytyczny głos w sprawie budowy kanału przez Mierzeję Wiślaną. Pismo  

z uwagi na dużą liczbę załączników zostało wyłożone do wglądu w Kancelarii Sejmiku, bez 

przesyłania radnym materiału w wersji elektronicznej. 

 

W dalszej części procedowanego punktu Wiceprzewodnicząca Sejmiku otworzyła 

dyskusję, głos zabrali radni: 

 

1. Radny Marcin Kazimierczuk: 
- w związku z planowanymi obchodami 550-lecia urodzin Mikołaja Kopernika, poprosił 

o informację na temat remontu DW 505  na odcinku DK 22 w kierunku Fromborka; 

- odniósł się do kwestii DW 512, która realizowana jest wspólnie przez Samorząd 

Województwa i Gminę Bartoszyce oraz zapytał, czy dodatkowe środki z budżetu 

państwa będą przeznaczone na nakładki w kierunku Szczurkowa. Wskazał,  

że z rządowych środków ponad 17 mln  zł jest przeznaczone na dokapitalizowanie 

Spółki Warmia i Mazury, a jedynie kilka milionów złotych jest skierowane na nakładki. 

 

2. Członek Zarządu Województwa, p. Jolanta Piotrowska poinformowała, że koszt 

konferencji pn. „Zapobieganie zachowaniom suicydalnym w środowisku dzieci  

i młodzieży – wyzwania dla ekspertów i rodziców”, w której udział wzięło ponad  

200 uczestników stacjonarnie oraz ok. 100 uczestników w trybie online, wyniósł  

28 tys. zł. Wskazała, że koszt obejmował m.in. wynajęcie sali, wygłoszone referaty  

i catering.    
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3. Radna Bożenna Ulewicz  zapytała, jaki był koszt wygłoszonych referatów. 

 

4. Członek Zarządu Województwa, p. Jolanta Piotrowska poinformowała, że została 

poproszona o przedstawienie informacji nt. ogółu kosztów organizacji konferencji i nie 

dysponuje szczegółowymi danymi finansowymi.  

 

5. Radna Bożenna Ulewicz  podkreśliła, że byłaby wdzięczna za ustalenie szczegółowych 

danych finansowych nt. kosztu wygłoszonych referatów.  

 

6. Marszałek Województwa odniósł się do kwestii poruszonych przez radnego Marcina 

Kazimierczuka i wskazał, że: 

- zarówno na obecnej sesji, ale także na poprzednich, procedowana była uchwała  

w sprawie zmian w budżecie województwa, w której ujęte były kwestie dot. m.in. DW 

nr 505 oraz rozdysponowania wspomnianych rządowych środków przeznaczonych  

na nakładki i podczas głosowania uchwał, radny Marcin Kazimierczuk głosował 

przeciw. Zwrócił uwagę, że radny kieruje pytania o stan prac, a w głosowaniach jest 

przeciw przeznaczaniu środków na realizację inwestycji; 

- DW 505 jest realizowana i zostanie zakończona do końca sezonu; 

- nie można twierdzić, że tylko kilka milionów złotych  zostało przekazane na nakładki, 

ponieważ od lat przeznaczane jest kilkanaście milionów złotych na zadania w tym 

zakresie. Kolejno poprosił Zastępcę Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich  

w Olsztynie o przedstawienie szczegółów związanych z pracami w kierunku 

Szczurkowa; 

- radni koalicyjni głosują za wprowadzanymi zmianami w budżecie i popierają 

realizowane inwestycje, natomiast radni opozycji konsekwentnie są przeciw i wyrażają 

to podczas głosowania uchwał. Stwierdził, że nie ułatwia to współpracy;  

- postępowanie przetargowe dot. DW 527 zostało zakończone i podpisano umowę. 

Następnie przedstawił szczegóły związane z tą inwestycją. 

 

7. Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Władysław 

Łukaszuk  poinformował, że na DW 512 zostały przekazane środki w wysokości  

4 mln zł z przeznaczeniem na wykonanie robót nakładkowych na odcinku 4 km. 

Wskazał, że z uwagi na ograniczone możliwości finansowe droga do Szczurkowa nie 

zostanie wyremontowana. Dodał, że może w przyszłym roku uda się to zrealizować.  

 

8. Radny Marcin Kazimierczuk   podziękował za udzieloną odpowiedź i wyraził 

nadzieję, że w przyszłym roku uda się zakończyć prace na DW 512. Następnie poruszył 

kwestię procedowania uchwał w sprawie zmian w budżecie i podkreślił,  

że w przypadku, gdy każda z proponowanych zmian byłaby oddzielnie poddawana pod 

głosowanie, to wówczas głosowałby m.in. za modernizacją dróg, czy remontami, 

natomiast jeżeli znaczne środki przeznaczane są na dokapitalizowanie Spółki Warmia 

i Mazury, to wówczas głosuje przeciw. Wskazał, że wynika to z faktu, że wszystkie 

proponowane zmiany w budżecie procedowane są łącznie.  

 

9. Radna Bożenna Ulewicz zapytała o wynik konsultacji społecznych dot. rozbudowy 

DK53 na odcinku Olsztyn-Szczytno. 

 

10. Zastępca Dyrektora Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie, p. Władysław 

Łukaszuk  poinformował, że Zarząd Dróg Wojewódzkich w Olsztynie nie ogłaszał 

konsultacji w sprawie DK 53.  
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11. Wicemarszałek Województwa, p. Marcin Kuchciński odniósł się do procedowania 

uchwał w sprawie zmian w budżecie i zwrócił uwagę, w jaki sposób radni opozycyjni 

głosują przy procedowaniu dokumentów. W tym miejscu wskazał, że podczas obecnej 

sesji, gdzie procedowane było rozdysponowanie środków w wysokości ponad 32 mln 

zł, z których 9 mln zł przeznaczono na zimowe utrzymanie dróg oraz  3 mln zł  

na budowę tzw. nakładek, radni opozycyjni bez słowa komentarza zagłosowali przeciw.  

 

12. Wicemarszałek Województwa, p. Miron Sycz wskazał, że część drogi do Szczurkowa 

jest w dobrym stanie, natomiast stan drogi wojewódzkiej od Żydowa do Bartoszyc  był 

fatalny. W tym miejscu zaznaczył, że dzięki inicjatywie podjętej przez Wójta Gminy 

Bartoszyce, który przeznaczył środki na remont tej drogi, samorząd województwa 

również wyasygnował środki na realizację tej inwestycji.   

 

13. Radny Marcin Kazimierczuk potwierdził fatalny stan ww. drogi i wskazał, że w tej 

sprawie składał interpelacje. Następnie podziękował za podjęcie działań zmierzających 

do remontu tej drogi.  W dalszej części zwrócił uwagę, że należałoby zmienić zasady 

przy procedowaniu uchwał i każdą proponowaną zmianę głosować oddzielnie.   

 

14. Radny Henryk Żuchowski odniósł się do kwestii DW nr 600, zwracając uwagę, że jest 

to najkrótsza droga prowadząca do Mrągowa i zaapelował o jej remont.  

 

15. Radna Bożenna Ulewicz zgodziła się z wypowiedzią radnego Marcina Kazimierczuka 

i potwierdziła, że przeprowadzanie odrębnych głosowań nad poszczególnymi zmianami  

miałoby wpływ na sposób głosowania. Następnie odniosła się do inwestycji dot. 

internetu szerokopasmowego, wyrażając wątpliwości co do jej ostatecznego rozliczenia 

i zrealizowania. Przypomniała o protestach podwykonawców i zwróciła uwagę,  

że wskazuje to na to, że mogą powstawać wątpliwości co do transparentności budżetu 

i wprowadzanych zmian. 

  

16. Marszałek Województwa zapytał radnego Marcina Kazimierczuka, czy sposób,  

w jaki samorządy procedują uchwały, jest niezgodny z obwiązującymi przepisami, 

wskazując, że jeżeli wszystko odbywa się zgodnie z przepisami, to przeprowadzana 

dyskusja jest zbędna. Dodał, że w przypadku nieprzestrzegania obwiązujących 

przepisów, można zakwestionować podejmowane uchwały. W dalszej części dodał,  

że każdy ma wybór i wyraża to poprzez głosowanie, a następnie jest to odnotowane 

w protokole.  

 

17. Radny Marcin Kazimierczuk zaznaczył, że podczas sesji Rady Miasta Bartoszyce,  

w których uczestniczył, każda poprawka do budżetu miasta jest omawiana, a następnie 

przeprowadzone jest głosowanie. Wskazał, iż nie jest to skomplikowane.  

 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku w związku z brakiem innych pytań przeszła  

do realizacji kolejnego punktu obrad.  

 

17. Oświadczenia radnych. 

 

Nie wniesiono.  
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18. Zamknięcie Sesji. 

 

Zamykając obrady XLIII sesji Sejmiku, Wiceprzewodnicząca Sejmiku podziękowała  

za udział w sesji Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego i poinformowała,  

że kolejna sesja Sejmiku zaplanowana jest na 29 listopada 2022 r.  

 

                Wiceprzewodnicząca Sejmiku 

 

                        Grażyna Kluge 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła:  

 

Sylwia Wiśniewska 


